
Hierbij mijn reactie op de voorgestelde wetswijziging zoals aangegeven op 
https://www.internetconsultatie.nl/zeggenschaplichaamsmateriaal

Afgenomen lichaamsmateriaal blijft materiaal van mijn lichaam. Daar handelingen mee 
verrichten zonder mijn toestemming of zelfs mijn weet, is respectloos en hoort niet thuis in 
deze samenleving.

Het voor opsporingsdoeleinden vorderen van lichaamsmateriaal dat is afgestaan voor 
medische doeleinden, is niet ‘behoorlijk’, zoals beschreven in artikel 5(1)(a) van de Algemene 
Verordening Gegevensbescherming (AVG). Dit niet melden aan de eigenaar van dat 
lichaamsmateriaal is tevens niet ‘transparant’, zoals beschreven in datzelfde artikel. Tevens is 
het voor opsporing verwerken van dit lichaamsmateriaal in strijd met artikel 5(1)(b) van de 
AVG. Daarnaast is de voorgestelde wijziging niet in lijn met artikel 8 van de Europese Verklaring
voor de Rechten van de Mens (EVRM). Ja, de AVG en de EVRM voorzien in de mogelijkheid voor 
nationale wetgeving die de AVG / EVRM niet van toepassing maakt op deze artikelen, maar dan
leg je willens en wetens de gedachte achter de AVG / EVRM naast je neer. Zonder 
zwaarwegende motieven is dat onbehoorlijk! Deze motieven zijn voor mij vooralsnog niet 
gegeven.

Mensen gaan naar het ziekenhuis om problemen met hun gezondheid aan te pakken. Mensen 
kunnen zich daarin geremt voelen als afgestaan lichaamsmateriaal door politie en justitie 
opgevraagd kan gaan worden. Door het schenden van het medisch beroepsgeheim zorgen 
Politie en justitie indirect voor een rem op de vrijheid van mensen in dit land om 
gezondheidsproblemen aan te pakken. Dit is totaal onwenselijk en hoort niet thuis in deze 
maatschappij.

De Nederlandse overheid moet eens stoppen met elke vorm van data beschikbaar te willen 
stellen voor opsporing. We worden tegenwoordig gevolgd op internet, via onze mobiele 
telefoons, via het nummerbord van onze auto, via de OV-chipkaart, via camera’s op straat, etc. 
Straks dus ook via een bezoek aan het ziekenhuis. Waarom komt de overheid steeds met 
maatregelen en wetgeving die iedere burger raakt? Waarom ziet de overheid in iedere burger 
een potentiële crimineel? Als dit zo doorgaat, wat belet burgers vervolgens om de overheid als 
potentieel Stasi-regime te gaan zien? Is dat een samenleving die we willen? De politie weet wie
de criminelen en aso’s zijn. Inlichtingendiensten weten wie de geradicaliseerden zijn. Elke keer 
blijkt het weer om een ‘bekende’ te gaan. Blijkbaar is er informatie genoeg voor de opsporing. 
Laat de overheid zich eens gaan richten op beter en efficiënter gebruik van deze informatie in 
plaats van er nog meer informatie bij te willen halen.
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